
Dz-05.0021.47.2022    

Protokół nr 47/2022 

z obrad XLVII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza (VIII kadencja 2018-2023) z dnia  

23 lutego 2022 r.  w godz. 18.02 – 18.36, w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy V 

Krowodrza przy ul. Kazimierza Wielkiego 112/2,  

w trybie zdalno-stacjonarnym 

 

 Ad 1. Otwarcie sesji. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pan Maciej 

Żmuda przywitał obecnych 13 członków Rady (Lista obecności – zał. nr 1 niniejszego 

protokołu), otwierając obrady XLVII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

 

Ad 2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

Prowadzący obrady poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji oraz projekt porządku 

obrad wraz z projektami uchwał zostały przesłane Radnym (zał. nr 2).  

 

           Projekt porządku obrad obejmował: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty Uchwały Nr XL/254/2021 Rady Dzielnicy V 

Krowodrza w sprawie podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa Dzielnic”  

w roku 2022 (Projekt Zarządu). 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia do Programu Budowy Ścieżek 

Rowerowych na lata 2022 – 2024 zadania inwestycyjnego „Budowa kontynuacji drogi 

rowerowej na działce Gminy Miejskiej Kraków nr 232/18 obr K-45 j.ew. Krowodrza, 

pomiędzy pętlą tramwajową Dworzec Towarowy a ul. Prądnicką dla poprawy 

bezpieczeństwa ruchu” (Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa). 

5. Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Kultury 

Rady Dzielnicy V Krowodrza (Projekt Zarządu). 

6. Sprawy bieżące. 

7. Oświadczenia i komunikaty. 

8. Zakończenie sesji.  

 

Prowadzący obrady poinformował, że na wniosek Zarządu, będącego projektodawcą uchwały  

w sprawie korekty Uchwały Nr XL/254/2021 Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie podziału 

środków finansowych na zadaniu „Obsługa Dzielnic” w roku 2022, projekt uchwały został 

wycofany z porządku obrad sesji. 

 

            Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia do Programu Budowy Ścieżek 

Rowerowych na lata 2022 – 2024 zadania inwestycyjnego „Budowa kontynuacji drogi 

rowerowej na działce Gminy Miejskiej Kraków nr 232/18 obr K-45 j.ew. Krowodrza, 

pomiędzy pętlą tramwajową Dworzec Towarowy a ul. Prądnicką dla poprawy 

bezpieczeństwa ruchu” (Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa). 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Kultury 

Rady Dzielnicy V Krowodrza (Projekt Zarządu). 

5. Sprawy bieżące. 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

7. Zakończenie sesji.  

 

Do obrad dołączyło dwóch członków Rady, obecnych 16 osób 
 

 



Ad 3. Przyjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia do Programu Budowy Ścieżek Rowerowych 

na lata 2022 – 2024 zadania inwestycyjnego „Budowa kontynuacji drogi rowerowej na 

działce Gminy Miejskiej Kraków nr 232/18 obr K-45 j.ew. Krowodrza, pomiędzy pętlą 

tramwajową Dworzec Towarowy a ul. Prądnicką dla poprawy bezpieczeństwa ruchu” 

(Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa   

p. Tomasz Friediger. 

 

Głos zabrali: p. Mariusz Bembenek, p. Tomasz Friediger. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 16 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:  

0 głosów; w obecności 16 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XLVII/274/2022 

w sprawie wprowadzenia do Programu Budowy Ścieżek Rowerowych na lata 2022 – 2024 

zadania inwestycyjnego „Budowa kontynuacji drogi rowerowej na działce Gminy 

Miejskiej Kraków nr 232/18 obr K-45 j.ew. Krowodrza, pomiędzy pętlą tramwajową 

Dworzec Towarowy a ul. Prądnicką dla poprawy bezpieczeństwa ruchu” - zał. nr 3. 

 

Do obrad dołączył członek Rady, obecnych 17 osób 

 

Ad 4. Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Kultury Rady 

Dzielnicy V Krowodrza (Projekt Zarządu). 

 

Prowadzący obrady zapytał, czy radna p. Natalia Schmidt – Polończyk  chciałaby zabrać głos 

i przedstawić projekt uchwały.   

W odpowiedzi p. Natalia Schmidt-Polończyk  poprosiła, aby projekt uchwały przedstawił 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Brak dyskusji. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 14 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:  

3 głosy; w obecności 17 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XLVII/275/2022 

w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Kultury Rady Dzielnicy V 

Krowodrza - zał. nr 4. 

 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda podziękował radnej p. Natalii Schmidt-Polończyk za 

dotychczasową pracę w Komisji Kultury Rady Dzielnicy V Krowodrza.  

 

Do obrad dołączył członek Rady, obecnych 18 osób 

 

Ad 5. Sprawy bieżące. 

 

1. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda: 

-  poinformował członków Rady o spotkaniu z przedstawicielami Zarządu Dróg Miasta 

Krakowa, które odbyło się 22 lutego br. i dotyczyło zachowania zabytkowej 

nawierzchni ul. Pomorskiej oraz planowanych remontów dróg i chodników na terenie 



Dzielnicy. Głos w sprawie zabrał p. Mariusz Bemebnek, który zawnioskował o remont 

chodnika w zachodniej części ul. Rzecznej. 

2. Radny p. Lech Mikulski: 

- zapytał czy Komisja Rewizyjna Rady Dzielnicy V Krowodrza omawiała sprawę 

wycinki drzew na terenie Dzielnicy, którą poruszał na poprzedniej sesji Rady. 

- wyraził obawy mieszkańców kamienicy mieszczącej się przy Pl. Inwalidów 6, 

 w kwestii podwyżki opłat za ogrzewanie, w związku z planowanym przeniesieniem 

siedziby Rady Dzielnicy do nowego lokalu, w tej kamienicy.  

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

3. Radny p. Tomasz Friediger: 

- poinformował radnych o rozpoczęciu procedury organizacji kursów samoobrony, 

adresowanych głównie do kobiet z Dzielnicy V Krowodrza, 

- zachęcił członków Rady do zapoznania się oraz rozpropagowania akcji pn. „Zdrowa  

i bezpieczna Krowodrza”- pamiętajmy o oświetleniu rowerowym i odblaskach. Projekt 

skierowany jest do osób poruszających się na rowerach. 

4. Radna p. Marzena Kopeć: 

- zapytała o stan procedowania mpzp obszaru „Kazimierza Wielkiego” oraz zapytała, 

czy istnieje możliwość przyspieszenia tej procedury. Odpowiedzi udzielił 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda 

- poruszyła problem niewłaściwego usytuowania drewnianych leżaków, znajdujących 

się przy Młynówce Królewskiej. Leżaki są notorycznie zabrudzane przez psy  

i w związku z tym, nie nadają się do użytku. Głos w sprawie zabrał Przewodniczący 

Rady p. Maciej Żmuda oraz radny p. Mariusz Bembenek. 

- ponowiła prośbę o zorganizowanie spotkania z Zarządem Zieleni Miejskiej, celem 

ustalenia lokalizacji wybiegu dla psów. 

5. Radny p. Mariusz Bembenek: 

- zaproponował, że może wykonać plakat promujący kursy samoobrony oraz zwrócił 

uwagę na brak jego podpisu, jako autora zdjęcia i wykorzystanie go w publikacjach 

promujących akcję „Zdrowa i bezpieczna Krowodrza” – pamiętajmy o oświetleniu 

rowerowym i odblaskach. 

Głos w sprawie zabrał Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Ad 6. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda poinformował członków Rady, że termin kolejnej sesji 

uzależniony jest od prac związanych z wyłożeniem mpzp obszaru „Kazimierza Wielkiego” oraz 

poinformował o  możliwości odbycia sesji Rady w trybie stacjonarnym, ale tylko w przypadku 

zniesienia ograniczeń związanych z sytuacja pandemiczną. 

 

Ad 7. Zakończenie sesji. 

 

Prowadzący obrady p. Maciej Żmuda podziękował radnym za udział w XLVII sesji Rady 

Dzielnicy V Krowodrza i wobec wyczerpania porządku obrad zamknął posiedzenie  

o godz. 18.36.   
 

Przewodniczący  

Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 
 

                                      Maciej Żmuda 
 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Kulig 


